
   

 
 
致﹕人力事務委員會 
 

取消使用強積金制度下僱主的強制性供款「對沖」遣散費及長服金意見 
 
本會表示﹕ 
 
1. 對於政府落實取消強積金對沖方案，本會表示歡迎的。亦感受到政府的 

施政魄力，願意將資助的財政承擔總額增加至 172 億元。表示到政府係有膊頭同腰骨既。 
2. 雖然我地初見曙光，但我地都希望政府能夠快大力度，盡快去推行同實施呢個方案，點解要 2022

年先實施到呢?點解唔可以係明年或後年實施呢?打工仔仲要等多 4 年，咁呢 4 年被裁的人或退休

人士點算好?我地明白立法需時，但係咪應該可以將整個時間縮短呢?呢啲便利便民的方案應該越

早實施越好，政府應該去除行政化同機關化，應該馬上去做，去落實，所以我地希望政府唔單止

在現屆落實，仲要在現屆實施，呢個係我地所要求既。 
3. 另外因為現時中美貿易戰對香港的影響浮現，可能會引發進出口業的公司大規模裁員的情況，所

以我地都希望政府可妥善照顧未能受惠取消對沖的新法例的僱員，在法例生效前設立過渡期，令

這些僱員都可即時受惠。 
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